

**Vastgesteld 7 december 2016**  
**Vergadering WPHZL**

Notulen 12 oktober 2016 20.00 uur Buurtplein Zuid

Vergadering belegd door	Wijkplatform HZL
Type vergadering	veertiende vergadering 12 oktober 2016
Organisator	Wijkplatform Hoogzandveld, Zandveld & Lekboulevard
Voorzitter	Aad Koedijk
Notulist	Joke Koedijk
Aan/afwezigen	Zie bijlage 1

**Agenda**

1. Opening en welkom door de voorzitter
2. Politierapportage over de wijken
3. Mededelingen voorzitter
4. Notulen vergadering 7 september 2016 + actiepunten
5. Beheer en projecten in HZL (Micha Giltay)
6. Lopende zaken wijkcoördinator HZL (Els Reinking)
7. Voorbereiding kerstmarkt december 2016 (Arie den Oudsten)
8. Voorbereiding Lente-evenement 20 mei 2017 (Joyce van Tuyl)
9. Groengroep (Jan Bollen)
10. Kinderspeelplaatsen (Hilbert Hamberg)
11. Avond over Winkelcentra van de Toekomst (Arie den Oudsten)
12. Toegankelijkheid Buurt- en Zorgplein Zuid (Hans Adriani)
13. Rondvraag
14. Sluiting

**1. Opening en welkom door de voorzitter**

Aad heet alle aanwezigen van harte welkom en in het bijzonder de mensen van de gemeente, de politie en de politiek. Leo Klomp, een bewoner, heeft zich aangemeld, maar is niet aanwezig.

De volgende mensen hebben zich afgemeld voor vanavond:

- Bart van Roosmaelen (druk met de voorbereiding voor zijn huwelijk)
- Yolanda van Elteren
- Hilbert Hamberg (wegens familiefestiviteiten)

Arie komt wat later wegens werkzaamheden.

**2. Politierapportage over de wijken in de periode 7 september t/m 11 oktober 2016**

Yolanda van Elteren is verhinderd. Zij heeft wel haar rapportage aan Marleen en Aad gestuurd. Marleen van Velzen neemt hun beider rapportages met ons door.

Maar eerst memoreert Marleen nog even openstaand actiepunt 4-2 van 18 mei jl. inzake "heterdaadactie": op 2 november wordt de clinic "heterdaadactie" in de hele gemeente

gehouden. Conny is uitgenodigd voor de clinic "observeren". Aad meldt zich ook aan (veiligheidsclinic in de Raadzaal).

#### **De rapportages:**

<b><i>Wat en waar</i></b>	<b><i>Hoogzandveld</i></b>	<b><i>Zandveld</i></b>	<b><i>Lekboulevard</i></b>
Inbraak woning	0	0	0
Inbraak schuur/kelderbox	0	0	0
Auto inbraak/vernielingen	7	4	3
Diefstal auto	0	0	2
Diefstal kentekenplaten	0	0	0
Diefstal fiets	0	0	0
Diefstal motorscooter	0	0	1
Diefstal snorfiets	0	0	0
Overlast jeugd	0	1	0

#### **Bijzonderheden Hoogzandveld**

Marleen meldt het volgende over de 7 auto-inbraken in personenauto's:

- poging tot inbraak in de Anjerhof;
- inbraken met als buit de airbag in de Lupinestraat en Zilverschoon;
- inbraken met als buit de stuurkolom in de Anemoonstraat en Ridderspoor;
- inbraak met als buit het navigatiesysteem in de Ratelaar;
- inbraak met als buit gereedschap in de Zonnebloemstraat.

#### **Bijzonderheden Zandveld**

Marleen zegt zelf geen meldingen betreffende overlast jeugd in de Lijsterbesstraat te hebben ontvangen.

Inzake de auto-inbraken betreft het ook in Zandveld personenauto's:

- een poging tot inbraak in de Eikstraat;
- ook is in de Eikstraat een auto vernield;
- in de Iepstraat is een navigatiesysteem buitgemaakt;
- in de Acaciastraat werd gereedschap uit een auto geroofd.

Actiepunt 13-2 betreffende de zwerver bij de Lotustuin van 7 september vervalt; de melding was al eerder gedaan door een andere bewoner. Conny zegt dat de zwerver door heel veel mensen geholpen wordt en dat hij soms onderdak heeft bij buurtbewoners.

#### **Bijzonderheden Lekboulevard**

Yolanda heeft het volgende laten weten inzake diefstallen in haar wijk:

- de 2 autodiefstallen vonden 's nachts plaats op de Kribbemonde en de Kreekmonde (overigens niet in dezelfde nacht);
- op de Benedenmonde werd op een ochtend voor een woning een motorscooter Piaggio gestolen.

Inzake auto-inbraken heeft Yolanda gemeld dat:

- op de Nijemonde uit een auto een zwarte rugtas is ontvreemd;
- elders in de wijk een airbag is gestolen;
- op de Nijenmonde van een bestelbus een tankdop is gestolen.

Marleen zegt dat de high-impact-crime (straatrovers e.d.) was afgenomen. In heel Nieuwegein is nu in de nachten, en dan vooral in de nachten van zondag op maandag een toename zichtbaar op het gebied van auto-inbraken. Er wordt wel 's nachts gecontroleerd, maar helaas weinig gemeld. De dieven hebben een professionele aanpak. Het gaat niet zozeer om één type auto. Alle auto's hebben nu de aandacht van de politie. Het bord "niets erin - niets eruit" wordt verplaatst naar het begin van de wijk.

Conny wil graag een terugkoppeling van 112, na een melding van haar. Marleen legt uit, dat dat niet altijd haalbaar en nuttig is.

Marleen laat weten dat, als er acute zaken spelen, zij altijd gemaïld of gebeld kan worden.

Aad vraagt nog hoe het loopt met de controles inzake het verkeer op de Lekboulevard. Die vraag gaat terug naar Yolanda.

Noot: Na de vergadering kreeg Aad Yolanda's reactie. De controles worden nog steeds, steekproefsgewijs, uitgevoerd.

### **3. Mededelingen voorzitter**

- Aangaande het onderstation van de Regiotram kreeg Aad deze week pro-actief een e-mail. De medewerkers zijn toch nog steeds op zoek naar mogelijkheden om een kunstzinnige beschildering van het onderstation in de nabije toekomst te kunnen realiseren (i.p.v. pas in 2021). Aad heeft daarop een foto toegestuurd waarop het huidige, bekladde uiterlijk van het elektriciteitshuisje te zien is.
- Aad heeft Hans Adriani gemaïld inzake nieuwe kaalslag van riet en beschermde planten rond de Rietput voorafgaand aan een viswedstrijd op 3 september jl. Hans heeft hierover geen contact gehad met Mieke. Hans weet, dat er wel weer een gesprek is geweest met de mensen van de visclub, nu wel indringender. Micha zegt dat het moeilijk te bepalen is wie wat heeft gedaan, aangezien de gemeente vooraf de visplekken heeft voorbereid. Hierop verwijst Aad Micha naar Hans van Oort, volgens wie de sporen van de dag van de viswedstrijd heel duidelijk waren. De door de gemeente voorbereide visplaatsen en de plaatsen die door vissers waren "aangepast" vertoonden herkenbaar andere sporen. Hans heeft hiervan ook foto's genomen.
- Franny Knuever heeft aan Hans Adriani een e-mail geschreven over woningbeleid (seniorenwoningen). Globaal heeft Hans dezelfde informatie uitgewisseld als vorig jaar. Franny is het niet eens met de zienswijze van Hans.
- Aad krijgt vanuit Zandveld en Lekboulevard nog veel meldingen over ratten in deze wijken. Die problematiek wordt apart behandeld bij agendapunt 6.
- De Werkgroep Verkeer Lekboulevard is uitgesteld van 3 naar 24 oktober 2016; RWS zoekt i.o.m. de gemeente naar een oplossing tegen gemotoriseerd verkeer op het fietspad. Als 1 van de mogelijkheden noemde RWS een paaltje, terwijl tijdens de eerste vergadering al duidelijk was dat de gemeente geen paaltjes wil en dat standpunt ook onderbouwde. Nu wordt de mogelijkheid van een hek onderzocht. De gemeente heeft intussen meer tijd nodig om één en ander in kaart te brengen en uit te werken. Daarom is de vergadering verschoven naar 24 oktober.
- Dan een vervelende mededeling. Bart van Roosmaelen meldt zich m.i.v. 1-1-2017 af als lid van WPHZL. Hij doet dat om 3 redenen: hij is druk met zijn nieuwe functie, heeft te weinig tijd om lopende zaken de aandacht te geven die ze volgens hem verdienen en heeft niet altijd veel affiniteit met alle onderwerpen. Bart blijft gelukkig wel beschikbaar als vrijwilliger, bijvoorbeeld voor evenementen.

Aad benadrukt dat de normatieve sterkte van WPHZL weer afneemt en de vergrijzing toeneemt. Omdat oproepen voor nieuwe leden en/of vrijwilligers weinig effect sorteren, wordt het idee geopperd om nu en dan met de gele hesjes en een statafel in het winkelcentrum te gaan staan om met bewoners in gesprek te komen over het wijkplatform.

- Bart en Jessica van Roosmaelen trouwen 18 oktober a.s.  
Aad stuurt een invouwblad voor in de muzikale felicitatiekaart rond, zodat iedereen erin kan schrijven. Het vouwblad zal in de kaart worden geplakt. Aad zal er een bloemenbon aan toevoegen.

#### **4. Notulen vergadering 29 juni 2016**

- Actiepunt 14-7 van 6 april 2016 inzake een Doedag(deel):  
Arie heeft hierop totaal geen respons gekregen.  
Els oppert dat bij een Doedag Reinaerde zou kunnen worden betrokken en dat we een keer een vergadering kunnen afgelasten en er een doemoment voor in de plaats kunnen creëren.  
Arie stelt voor dat mensen die een evenement willen organiseren (denk bijvoorbeeld aan de buurtbarbecue) en daarvoor een "subsidie" aanvragen bij WPHZL, die aanvraag doen tijdens de vergadering van WPHZL en dat WPHZL een tegenprestatie vraagt. Op die manier worden vergaderingen levendiger en kom je in contact met bewoners.  
Conny wil een eigen ruimte voor WPHZL, bijvoorbeeld in een lege ruimte in de Brede School. Volgens Conny maakt dat contact met de bewoners gemakkelijker en kunnen bewonersinitiatieven meer worden gestimuleerd. Niemand anders is hier enthousiast over en dat heeft vooral te maken met bemensing van die ruimte. Bewoners kunnen altijd aanschuiven tijdens reguliere vergaderingen.  
Aad meent dat het een trend is dat bewoners steeds meer zelf initiatief tonen en vindt Conny's eerdere voorstel om eens "spreekuur" te gaan houden in gele hesjes aan een statafel in WC HZ een uitstekend voorstel. Dit wordt een actiepunt voor Conny en Aad.
- Actiepunt 3-2 van 7 september 2016 inzake verkeersbord  
"U bent hier te gast". Hierop heeft Arie slechts 1 reactie gekregen.  
Arie wil graag in het volgende Wijknieuws een prijsvraag uitschrijven.
- Actiepunt 5-2 inzake samenlevingsproblemen in Hoogzandveld.  
Jan Huussen heeft Els een mail gestuurd: Mitros is bezig met de problemen bij hem in de straat en Jan wil die aanpak eerst afwachten.

De notulen zijn vastgesteld.

#### **5. Beheer en projecten HZL**

- Inzake verwijderde hondenpoepbakken heeft Micha de kaart erbij gehaald en is hij tot de conclusie gekomen dat er inderdaad poepbakken abusievelijk waren verwijderd. Er zijn hondenpoepbakken terug geplaatst.
- Aangaande de steeds weer met onkruid begroeide kieren in de trappen langs de Handelkade / Lekboulevard / Jachtmonde meldt Micha dat de kieren binnen de normen vallen. De onkruidbestrijding valt onder Beheer. Er zit niets anders op dan, als het weer nodig is, problemen met onkruid op de trappen te blijven melden via 14030.
- De kaart waarop wordt aangegeven waar bladkorven (kunnen) komen te staan is bijna klaar. Er moet nog een tekening bij.

- Micha geeft ook een update van de grootschalige boomkap aan de Wilgenroos / Geinoord in het IJsselbos. Die werkzaamheden lopen voorspoedig. In Geinoord is wat extra kap geweest i.v.m. slechte staat van bomen. Micha verwacht dat alles binnen 2 weken af zal zijn.
- Joyce krijgt van burens klachten over wortelopdruk op de Ankermonde. Joyce zelf is al eens gevallen doordat de stenen op de parkeerplaats zijn opgedrukt. Zij heeft het probleem gemeld (geen terugkoppeling gevraagd), maar er wordt niet gereageerd. Bovendien zijn de bomen vreemd gesnoeid en is Joyce er bang voor dat ze om kunnen vallen. Micha stelt dat er voor dat laatste geen gevaar bestaat.
- Conny wil weten of op verzoek hondenpoepbakken met zelfbeheer kunnen worden geplaatst. Micha gaat dit onderzoeken.

#### **6. Lopende zaken wijkcoördinator HZL**

- Els heeft zich intensief ingezet om het rattenprobleem terug te dringen. In samenwerking met Beheer zijn de dieren vanaf het landje bij de balkenloods verhuisd: de pony is in Maartensdijk en de geiten zijn bij Sublime geplaatst. Deze dierenopvang gaat de dieren herplaatsen en haalt ze weer terug als ze niet goed verzorgd worden.  
John Zuurhout van Accuraat is druk bezig met rattenbestrijding, ook op het landje. Een probleem daarbij is dat het landje af en toe betreden wordt door onbevoegden, er hekjes zijn weggehaald en er vangpijpen zijn vernield door vandalen. Bovendien moeten de vangpijpen vrijdagmiddag gedeactiveerd en maandagmorgen weer geactiveerd worden. Dit om te voorkomen dat in de weekends levende ratten worden afgeschrikt door de geur van ontbindende rattenlijken.  
Joke heeft op Nextdoor een oproep geplaatst aan buurtbewoners om waakzaam te zijn en het via 112 te melden als er onbevoegden op het landje zijn. Ondertussen wordt John Zuurhout regelmatig in de wijk gesignaleerd door de bewoners. Hij bestrijdt hier en daar ook ratten onder huizen en in tuinen.  
Het beloofde buurtbericht is uitgebleven. Aad vraagt hier alsnog om met daarin speciale vermelding van adviezen aan bewoners, zoals het niet voeren van vogels komende winter.  
Micha zal een bordje met de tekst "i.v.m. rattenoverlast geen eenden voeren" bij de vijver nabij de kruising Jachtmonde / Lijsterbesstraat laten plaatsen.
- Betreffende het speelpointje aan de Benedenmonde meldt Els dat zij verwacht dat eind oktober de doeltjes en een geluiddempend hek zullen worden geplaatst. Kort na 4 november volgt dan een feestelijke opening. De werkzaamheden worden uitgevoerd in opdracht van de gemeente.

#### **7. Voorbereiding kerstmarkt december 2016 (Arie den Oudsten)**

Arie heeft een verslag ontvangen van een vergadering van Bart en Conny. Arie en Joyce gaan samen naar de winkeliersvereniging om te bespreken wat de mogelijkheden zijn voor zowel de Kerstmarkt (zaterdag 17 december 2016) als het Lente-evenement op 20 mei 2017. De datum van de Kerstmarkt moet snel worden doorgegeven aan Kelly Helinsky van MOvector. Aad vraagt Arie ook bij de winkeliersvereniging te vragen naar een overzicht over grote evenementen in 2017 in WC HZ en Buurt- en Zorgplein Zuid. Aad heeft hierover eerder een mail gestuurd, maar nooit antwoord gekregen en wil gewoon graag een duidelijk overzicht maken voor 2017 om verdere teleurstellingen volgend jaar te voorkomen.

## **8. Voorbereiding Lente-evenement 20 mei 2017**

Joyce meldt dat de werkgroep wacht op de instemming van de betrokkenen hier in het winkelcentrum.

De respons op de talentenoproep (3 reacties) in het Wijknieuws wordt door velen als teleurstellend ervaren. De oproep staat inmiddels ook op Facebook, met dank aan Chris.

Aad verwijst ook nog even naar een annonce van de dierenwinkel op onze Facebook-pagina. Wellicht dat bij de dierenwinkel ook nog een talent binnen te slepen valt.

Joke heeft een Rock & Rollband aangeschreven, maar nog geen antwoord ontvangen.

Conny bruist van de ideeën en boort haar contacten aan. De gegevens van haar contactpersonen zal zij nog in kaart brengen (eventueel met hulp van Joke).

De volgende vergadering van de werkgroep staat gepland op 17 oktober.

Noot: die vergadering is verplaatst naar 31 oktober 2016.

## **9. Groengroep**

Helaas is Jan Bollen te druk om onze Groengroep te gaan trekken.

Aad heeft dhr. Tenge gemaild, maar geen antwoord ontvangen. Hij heeft ook geen foutmelding gekregen, maar vermoedelijk was het mailadres niet juist. Aad en Conny zullen binnenkort bij dhr. Tenge langsgaan om te polsen in hoeverre hij belangstelling heeft voor onze Groengroep.

## **10. Kinderspeelplaatsen (Hilbert Hamberg)**

Dit agendapunt vervalt i.v.m. afwezigheid van Bart en Hilbert.

Er komt een nieuwe afspraak tussen Hilbert, Bart, Els en Aad.

## **11.**

### **A. Avond over Winkelcentra van de Toekomst**

Arie is niet naar deze avond geweest. Arie: ons WC is pas vernieuwd en er is slechts 1 lege winkel.

Hans Adriani meldt: binnenkort wordt, naar aanleiding van diverse bijeenkomsten, een nieuwe winkelvisie aan de gemeenteraad voorgelegd. Op basis van de gesprekken tijdens de diverse bijeenkomsten is het de verwachting dat de bestaande winkelcentra de ruimte zullen krijgen om hun positie in de buurt te behouden en te versterken. In nieuwe woonwijken (Blokhoeve, Rijnhuizen) wordt mogelijk ruimte geboden om ook kleinschalige winkelvoorzieningen te realiseren. Er komen geen internetwinkels en pick-uppoints nabij de snelweg.

Ondertussen is Theo Kleijer aangeschoven. Hij was vanavond elders in het Buurtplein actief. Theo woont in Hoog Zandveld, is hovenier, doet momenteel een groot project in de groenvoorzieningen in Amsterdam-oost en vraagt zich af of hij op groengebied van betekenis kan zijn binnen WPHZL.

Allen heten Theo van harte welkom en zijn blij met zijn komst en inbreng. Aad stelt voor binnenkort een afspraak te maken om nader kennis te maken en plannen te maken.

### **B. Thema-avond duurzaamheidsmythen**

Het is onbekend of Bart van Roosmaelen deze avond heeft bijgewoond.

## **12.Toegankelijkheid Buurtplein Zuid**

Hans Adriani zegt dat juist vandaag een afspraak stond om ervaringen met elkaar te delen. Die afspraak is echter verzet naar 21 november 2016.

Hans wil nog van alle partijen horen of huidige oplossing adequaat is.

Els heeft een adviseur gevonden, die fel tegen een hellingbaan is. Hij heeft goede ideeën over een betere lift.

Conny meldt dat de grotere knop een verbetering is, maar dat het voor sommige gebruikers lastig is, dat de knop ingedrukt moet blijven. Volgens Conny loopt de lift weleens vast.

## **13.Rondvraag**

- Theo Kleijer wil graag volgende vergadering aanschrijven. Aad geeft hem zijn kaartje van WPHZL, waarop Theo zegt Aad te zullen mailen.
- Jan Bollen vraagt of er nog een wijkschouw komt. Dat is nu nog niet te overzien en die beslissing wordt vooruitgeschoven.
- Hans Adriani heeft 2 punten.  
Punt 1: Hans houdt zich als wethouder ook met woningbouw bezig. De gemeente is bezig met woningbouwanalyses. Naar schatting zijn er 2.000 á 3.000 nieuwe woningen nodig. De komende 2 á 3 maanden worden er thema-avonden gehouden. Hans vindt het zinnig als op wijkniveau ook mensen mee komen praten over de wijken die zij goed kennen. De gemeente heeft als voorbereiding een overleg gepland met alle wijkplatforms; deze bijeenkomst vindt 13 oktober plaats. Het gaat dan over de wijze waarop het onderzoek naar de bewoners kan worden gebracht, zodanig, dat bewoners gaan meedenken over hoe en waar in de woningbehoefte kan worden voorzien. Aad heeft zich voor 13 oktober al aangemeld. Joyce en Conny willen ook op de hoogte worden gehouden van uitnodigingen voor dergelijke vergaderingen. Conny is uitgenodigd voor WoonWijs, maar het concrete project loopt nog niet en daarom is het te vroeg om Conny erbij te betrekken.  
Punt 2: Hans wil Chris alvast voorbereiden op mogelijke verlaging van het wijkbudget. De woningcorporaties hebben aangegeven dat het onder de nieuwe woningwet minder vanzelfsprekend is, dat zij nog aan de budgetten van de wijkplatforms bijdragen. In ieder geval zullen ze aan de wijkplatforms vragen duidelijker te rapporteren hoe de bestedingen van wijkplatforms ten goede komen aan hun huurders. Hans is het niet eens met de gedachtegang van de woningcorporaties en heeft de nuttige rol van de wijkplatforms, ook gericht op huurders, verdedigd. Duidelijke voorbeelden in 2016 zijn de jeu-de-boulesbanen bij Bakemonde en het speelplein Benedenmonde. Op 31 oktober wordt definitief uitsluitsel verwacht over de bijdragen van de woningcorporaties aan de wijkplatforms. Tot nu toe komt grofweg 1/3 van het wijkbudget van de woningbouwverenigingen.

## **14.Sluiting**

Om 21.45 uur dankt Aad alle aanwezigen voor hun aandacht en inbreng en meldt hij dat de volgende vergadering zal zijn op woensdag 30 november 2017, wederom in het restaurant van Fair's. Er kan nog even geborrelt worden.

## **Bijlagen:**

1. Deelnemerslijst 12 oktober 2016
2. Actielijst per 12 oktober 2016

**Bijlage 1: DEELNEMERS WIJKPLATFORM HZL 12 oktober 2016**

Naam	Rol	aanwezig ja/nee
Aad Koedijk	Voorzitter	ja
Arie den Oudsten	Secretaris	ja
Chris Bouws	Penningmeester	ja
Conny van der Wal	Lid	ja
Jan Bollen	Lid	ja
Bart van Roosmaelen	Lid	nee
Joyce van Tuyl	Lid	ja
Kruno Donkers	Vrijwilliger	nee
Hilbert Hamberg	Vrijwilliger/adviseur	nee
Joke Koedijk	Vrijwilliger/notuliste	ja
Hans Adriani	Wijkwethouder	ja
Micha Giltay	Accountmanager Openbaar Domein	ja
Els Reinking	Wijkcoördinator Nieuwegein	ja
Marleen van Velzen	Wijkagent Hoogzandveld/Zandveld	ja
Yolanda van Elteren	Wijkagent Lekboulevard	nee
Pieter Kwantes	D'66	ja
Leo Klomp	Bewoner	nee
Theo Kleijer	Bewoner	ja
(Sommige aanwezigen waren gedeeltelijk aanwezig)		

**Ter herinnering!!!!**

Het vastgestelde vergaderschema voor 2016:

13 januari	geweest	7 september	geweest
17 februari	geweest	12 oktober	geweest
6 april	geweest	30 november	
18 mei	geweest		
29 juni	geweest	2017: 25 januari	

Aanvangstijd: 20.00 uur, locatie in alle gevallen Buurtplein Zuid. Zo nodig zullen er overigens extra vergaderingen kunnen worden uitgeschreven. Bewoners kunnen onderwerpen voor de vergadering vooraf aandragen. Bewoners kunnen de vergaderingen ook bijwonen en mogen meepraten. Vooraf aanmelden wordt op prijs gesteld, wij kunnen u dan netjes ontvangen.



**Bijlage 2** (N.B. De grijze afspraken/acties uit de versie van 18 mei 2016 zijn uit dit overzicht verwijderd om de omvang van de lijst terug te brengen.)

**Afsprakenlijst overleg WPHZL overgenomen uit 2015**

Agendapunt/ Volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
20 mei 2015/ 7.12	<p>Actiehouder: Hans Adriani</p> <p>Op 5 juni 2015 is er een overleg tussen Moorland, MOvactor, Gemeente Nieuwegein over de problemen met de toegankelijk van het Buurt- en Zorgplein Zuid geweest. 9/9: gesprek is niet doorgegaan (Hilbert); vrijdag 4/9 wel. Hilbert komt met een verslagje.</p> <p>14/10 De wg WTP van de WMO-raad heeft voorstel gedaan voor een oprit aan de voorzijde van het pand.</p> <p>17/2/2016: MOvactor laat liftje aanpassen.</p> <p>17/2/2016: Els (maart 2016) technische uitwerking en kostenraming toegankelijkheid Buurtplein Zuid voorkant en achterkant.</p> <p>6/4/2016: Hilbert na de liftaanpassing wordt de periode tot september 2016 benut om het gebruik te evalueren. Daarna beslissen over verdere stappen.</p> <p>18/5/2016: op 13 september 2016 is de evaluatiebijeenkomst van de toegankelijkheid</p> <p>29/6/2016: Liftje is aangepast</p> <p>De vervolg-bespreking van 12 oktober is verplaatst naar 21 november 2016</p>	Loopt door
14 oktober 2015/ 1b-3	<p>Aad gaat de huidige groep voor de verkeersproblematiek en verkeersoverlast op Lekboulevard, Jachtmonde en Bovenmonde in nauwe samenwerking met Mieke Tulleken uitbreiden met wat meer bewoners, de politie (wijkagent?), Rijkswaterstaat en eventueel andere vertegenwoordigers van de gemeente om de verdere aanpak te bespreken en in werking te krijgen.</p> <p>18/5/2016: De doorstartbijeenkomst is op 23 mei in de vorm van een brede samenspraak.</p> <p>RWS denkt inmiddels na over afscherming van auto- en motorverkeer op de Zandveldseweg naar de Lekboulevard bij de carpoolplaats en overlegt dit met de gemeente. Hier moeten ook "remmende" doorgangen voor voetgangers komen vanaf de carpoolplaats en de Bakenmonde</p> <p>In augustus komt een werkgroep van Günther Creton bijeen om wat ingewikkelde problemen verder op te pakken en te bekijken of we (WPHZL, bewoners, gemeente) creatief en constructief oplossingen voor kunnen ontwerpen.</p> <p>De volgende werkgroep-bijeenkomst is verplaatst van 3 oktober naar 24 oktober 2016, omdat de voorbereiding meer tijd vergt.</p>	Loopt door

#### Afspraken overleg WPHZL 17 februari 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
3	Micha inventariseert of 14030 regelmatig terugkerende meldingen krijgt, die dus structureel moeten worden aangepakt.	Loopt door; wacht op Cognos
5	Chris: JOP-bijdrage overmaken na plaatsing en na ontvangst factuur (gemeente)	Afgehandeld
6	Arie: najaar 2016 eventuele kerstmarkt voorbespreken, Arie start het traject op (met Bart)	Opgestart; verder als vast agendapunt
7	Micha Giltay: toegankelijkheid bosperceel Wilgenroos/Geinoord tijdens kap- en snoeiwerk bespreken binnen gemeente	Afgewikkeld; aannemers kennen de lastige aspecten voor de aanpak van het werk

#### Afspraken overleg WPHZL 6 april 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2	In wijknieuws een artikel opnemen over: hoe herken bv hennepkwekerij in een woning 18/5/2016: Aad schrijft dit.	Is gebeurd (augustus)
3.	Opmerkingen over projectkaart deel Openbaar Domein doorgeven aan Micha	afgedaan
3b4	Proberen een oplossing te vinden voor het honden-uitlaatprobleem/hondenpoep grasveld Bovenmonde bij de "boerderij". Weerbarstig onderwerp zonder veel wil om iets te doen. Punt wordt hoewel een oplossing onduidelijk is, toch worden aangehouden.	Afgevoerd (augustus)
9	Bart en Hilbert gaan zich beraden over kinderspeelplaatsen. Zij zullen aan Els locaties doorgeven waar ze een speelvoorziening wenselijk en mogelijk achten. Els zal dan uitzoeken hoeveel kinderen rond die locatie wonen.	Zie 7 september 2016, punt 8
14-2	In wijknieuws artikel over snoeibeleid gemeente opnemen. Auteur: Micha Giltay	Artikel is beschikbaar
14-3	Komt kaartje waarop plaatsing bladkorven worden vermeld; Micha	loopt
14-7	Ideeën voor Doe-dag(deel) openbare ruimte indienen bij Arie	Aanpak gewijzigd naar o.a. tegenprestatie bewoners bij subsidie van WPHZL

#### Afspraken overleg WPHZL 18 mei 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2	Marleen van Velzen informeert bij Rianne Diepenveen naar de mogelijkheden van een veiligheids-clinic voor HZL	Op 2/11/2016 gemeentelijke veiligheidsclinic in de Raadzaal.
3a	Mieke Tulleken kijkt of de LED-verlichting in de Lijsterbestunnel is aangebracht. Verlichting is nu prima in orde.	Afgehandeld
3b	Micha zorgt dat een groendeskundige van de gemeente de bewoners van Klaproosstraat 52 (Maarszen van den Brink) en 54 mw. De Reeper bezoekt voor uitleg over groen.	Niet meer te achterhalen of dit gebeurd is.
3b	Hilbert stuurt Ab Maarszen van den Brink/Mariëtje de Reeper de notulen van 18 mei 2016	klaar
7	Aad informeert Arie, Bart en Conny over hun deelname aan het groepje sociale cohesie: <ul style="list-style-type: none"> <li>- Zomermarkt</li> <li>- Doe-dagen</li> <li>- En verder(?).</li> </ul> Het team richt zich eerst op de Zomermarkt (Burendag). Arie is afgehaakt, Joyce is aangehaakt. Els Reinking, Conny en Joke doen mee.	Team is aan de slag De Burendag wordt voorlopig vast agendapunt

#### Afspraken overleg WPHZL 29 juni 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
4e	Aad volgt het onderzoek of het tijdstip van het opknappen van electriciteitshuisje bij winkelcentrum vervroegd kan worden. In principe valt dit onder vernieuwing tracé Nieuwegein-C naar Nieuwegein-Z (rails, perrons, onderstations et cetera	Loopt
6	Micha onderzoekt de kwaliteit van de waterbeschoeiingen langs de Waterlelie	Gemeld aan Bas?
10	Micha beoordeelt de mate van veiligheid van de speelplaats aan de Weegbree (kuil/speeltoestellen). Zaaknummer 592693.	Gemeld aan Bas?

#### Afspraken overleg WPHZL 7 september 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
3-1	Afwikkeling kaalslag visclub (Hans Adriani?) Indringend gesprek geweest met visclub. Betrof waarschijnlijk individuele acties van een paar vissers	12 oktober
3-2	Arie: "U bent hier te gast"-bord	

3-3	Jan: trekker Groengroep? . Jan is te druk	12 oktober
5-1	Aad: meldt zijn ongenoegen over functiesamenvoeging wijkmanager en sociaal programmeur bij de gemeentesecretaris (Mw. Ellie Liebrechts)	8/9/2016
5-2	Els zal samenlevingsproblemen Hoogzandveld bespreken met Jan Huussen. Afgelast op verzoek van bewoner	12 oktober 2016
6-1	Micha: onderzoek verwijderde hondenbakken. Er waren inderdaad ten onrecht hondenpoepbakken verwijderd. Deze zijn terug geplaatst	12 oktober 2016
6-2	Micha buigt zich over kieren in trappen Lekboulevard. Past binnen de gestelde normen en valt daarmee onder onderhoud door Beheer	12 oktober 2016
8	Hilbert en Bart: locaties speelvoorzieningen doorgeven aan Els, die kinderaantallen terug zal koppelen	
11	Aad en Conny gaan praten met dhr. Tenge inzake onze Groengroep. (Groenwandeling Lijfstyle 8 oktober is niet gelukt)	Zie 12 oktober 2016, punt 9
13-1	Aad zal in Vreeswijk vragen of wijkafsluitingen voortaan ook met WPHZL worden besproken. Is gebeurd.	12 oktober 2016
13-2	Hilbert meldt zwerver Lotustuin bij wijkagent. Is niet gebeurd, want dit wal al gemeld door buurvrouw	12 oktober 2016

#### Afspraken overleg WPHZL 12 oktober 2016

Agendapunt/ volgnummer	Inhoud	Afgedaan dd
2	Conny naar clinic "observeren"; Aad naar veiligheidsclinic in de Raadzaal. Beide op 2 november 2016	
3/4	Aad en Conny in gele hesjes met statafel naar WC HZ om met bewoners in gesprek te komen over WPHZL en te proberen leden e/o vrijwilligers te werven.	
4	Aad neemt tegenprestatie bewoners op bij voorwaarden subsidies van WPHZL aan bewoners	
4	Eventueel in Wijknieuws december 2016 prijsvraag voor een "U bent te gast"-verkeersbord	
5	Micha onderzoekt of op verzoek plaatsing van hondenpoepbakken met zelfbeheer mogelijk is	
6	Micha zal bordje bij de eendenvijver (hoek Lijsterbesstraat/Jachtmonde, langs het voetpad van de vijver) laten plaatsen: "geen eenden voeren i.v.m. overlast ratten"	19 oktober 2016
7	Arie zal bij de winkeliers vragen om een lijstje grote evenementen in 2017 om tot een integrale agenda te komen van evenementen in en rond WC HZ en Buurt- en Zorgplein Zuid. Dit om te voorkomen dat evenementen elkaar in de weg zitten	
9/11	Aad gaat in gesprek met Theo Kleijer inzake onze Groengroep	
9	Aad en Conny gaan in gesprek met dhr. Duco Tenge inzake onze Groengroep	
13	Wijkschouw: nog te beslissen OF en zo ja, wanneer	